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               Föreningens medlemmar kallas till årsmöte 

                       tisdagen den 23 mars kl. 19.00  

       digitalt via Teams 

 

 

 

 

DAGORDNING 

 

vid Kimstad Gymnastik och Idrottsförenings årsmöte tisdagen den 23 mars år 2021 

kl. 19.00 digitalt via Teams. 

 

1. Mötets öppnande 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet 

3. Val av 2 justeringsmän 

4. Mötets behöriga utlysande 

5. Godkännande av årsmötets dagordning 

6. Behandlande av inkomna motioner 

7. Beslut av stadgeändringar 

-Införande av brutet räkenskapsår 

-Uppdatering av RF bilaga i stadgarna 

-Ändring av benämningar från styrelse till föreningsstyrelse 

8. Resultat 2020/Budget år 2021 

9. Behandling av årsmötets föredragningslista 

10. Medlemsavgifter för år 2022 

11. Övriga frågor 

12. Avslutning 

 

 

FÖREDRAGNINGSLISTA 

 

1. Föredragning av verksamhetsberättelse 

2. Föredragning av revisionsberättelse 

3. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för år 2020 

4. Val av styrelse  

5. Val av revisorer  

6. Val av fotbollssektion 

7. Val av representanter till ÖFF och NIF 

8. Val av skid – och motionssektion 

9. Val av gymnastiksektion 

10. Val av idrottsplatskommitté 

11. Val av bingolottoansvarig 

12. Val av lotteriansvarig 

13. Val av valberedning 

14. Val av kioskansvarig  



ÅRSREDOVISNING 

För verksamhetsåret 1 januari – 31 december 2020 

 

Förvaltningsberättelse 

Styrelsen för Kimstad Gymnastik och Idrottsförening får härmed avge följande redogörelse 

för verksamhetsåret 2020. Styrelsen har haft följande sammansättning: 

 

Ordförande:  Magnus Larsson 

Vice ordförande: Niclas Eklund 

Sekreterare:  Gudrun Annas 

Kassör:  Anders Fransson 

Ledamot:  Helena Björeman  

Suppleanter:     Johnny Lindgren 

  Andreas Ivarsson 

  Lars Andersson 

  Sten Andersson 

 

Medlemmar 
 

Föreningens medlemmar den 31 december 2020 uppgick till 973 st.  

Medlemmarna är fördelade enl. följande: 

 

Flickor 0 – 6 år                            60 st.            Pojkar  0 – 6 år                 68 st. 

Flickor 7 – 20 år                        170 st.            Pojkar  7 – 20 år             240 st. 

Kvinnor över 20 år                    207 st.            Män över 20 år               228 st. 

 

SUMMA                                   437 st.                                                    536 st. 

 

Sammanträden 

Föreningens årsmöte hölls den 23:e mars 2020 i klubbstugan vid Krokhagens IP. Vald till 

ordförande för årsmötet blev Magnus Larsson och till sekreterare valdes Åsa Braam, 26  

medlemmar var närvarande.  

 

Styrelsen har under verksamhetsåret haft 9 protokollförda sammanträden. Därutöver har ett 

antal andra möten samt telefon- och mailkontakter hållits. 

 

Utmärkelser 

Priset ”Årets Kimstadgoifare 2019” tilldelades Roger Strömqvist. Stipendier från ”Hasse 

Björemans minnesfond” tilldelades Vera Dahlberg och Agnes Eklund. 

 

Anställda 

 

Föreningen hade under verksamhetsåret ingen anställd personal. 

 



Hemsida 

 

Föreningens hemsida finns på adressen, www.kimstadgoif.nu. På hemsidan finner man den 

senaste informationen om föreningen, sektionerna och lagen. Här finns aktuella händelser 

såsom cuper, matchprogram, serietabell etc. Hemsidan är och kommer att förbli en viktig 

källa till information inom Kimstad GoIF. 

 

Resultat och ekonomisk ställning 

Föreningen ekonomiska ställning är god. Sektionerna gör ett mycket bra jobb och alla 

sektioner har en god ekonomi. 

Föreningens resultat för verksamhetsåret 2020 samt ekonomisk ställning per den 31/12 2020 

framgår av bifogad balans- och resultaträkning. 

 

Investeringar, bidrag och speciella intäkter/utgifter  

De första två etapperna i konstsnöanläggningen är nu avslutade. Fördelning mellan bidrag och 

kostnader ser ut som följer: 

Konstsnöanläggning Etapp 1 

  - Gåvor och bidrag 

 

1 949 999,00 

- Kostnader 

 

-2 196 645,19 

Konstsnöanläggning Etapp 2- 

  - Gåvor och bidrag 

 

1 100 000,00 

- Kostnader 

 

-1 509 483,11 

Återstående kostnaden på 656 129,30 skrivs av på 20 år. 

Föreningen har klarat sig bra trots Covid-19 pandemin tack vare bidrag och minskade 

kostnader. De stora inkomstbortfallen har varit utebliven Kimstad GoIF Cup och uteblivet 

midsommarfirande. 

Krokhagens idrottsplats och spåret 

Det pågår löpande investeringar gällande anskaffande av nya fotbollsmål. Under 2020 har vi 

monterat 2 nya 9 mot 9 mål för åldersgruppen 13 - 14 år samt även 2 nya 5 mot 5 mål för 

åldersgruppen 7 - 9 år och att användas nere på grönområdena. Fortfarande är några av våra 

fotbollsmål avseende 7 mot 7 spel rejält slitna och har lagats flertalet gånger men måste nu 

bytas ut mot nya under perioden 2021 - 2022. Om målen flyttas runt vid träningar och inte 

alltid står på ordinarie målmarkeringar kommer vi att ha en mycket bättre gräskvalitet inom 

samtliga målområden, dessutom underlättar det enormt mycket rent arbetsmässigt vid 

klippning och linjering av planerna, då det är lättare att flytta runt målen med nya 

hjulupphängningen.  

Exakt samma väderklimat som för de senaste två åren har präglat även 2020 innebärande att 

extrem kyla och torka återigen rått till en bra bit in i maj månad, därefter kom en extrem 

torrperiod som varade ända fram i princip till början av augusti och vi fick gå in med 

stödbevattning. Glädjande nog kunde vi använda oss av vatten från Motala ström via vår 

dammanläggning och klarade av att bevattna samtliga gräsytor vid sista tillfället. Bättre 

http://www.kimstadgoif.nu/


pumptryck ger en effektivare vattning kapacitetsmässigt liksom varmare temperatur av vattnet 

är en klar fördel jämfört med det kommunala vattnet, dock kan man tycka att elkostnaden blir 

något hög.  

Trots en regnrik höst 2020 har de flesta planerade 11-mannamatcher kunnat spelas uppe på 

vår A-plan, dock har träningar under senhösten fått flyttats till B-planen, då speciellt sydöstra 

delen är känslig för stora regnmängder. A-planen har under vissa delar av året varit i fint skick 

och återigen hörs kommentarer från många som besökt KIP, ”-Vilken fin gräsmatta ni har!” 

Några veckor efter höstsäsongens slut utfördes s.k. luftning av nästan samtliga gräsplaner och 

resultatet ser bra ut för främst A-planen, däremot lite sämre med växtligheten nere på 

grönområdena, trots den milda senhösten. Önskemål framförts under året till styrelsen är 

inköp av ny gödningsspridare till säsongen 2021, liksom enklare luftare/vertikal skärare. Våra 

gräsklippare börjar bli något till åren och de två större har gått 7,5 år respektive 7 år och i 

princip alla gräsytor klipps varje vecka, i varje fall under högsäsong. De olika drivremmarna 

byts relativt ofta och innebär lite jobbiga moment för reparatörerna. Större reparation och 

genomgång av ”stora” klipparen har utförts med hjälp av erkänt duktig extern entreprenör. 

Även slipning av klippknivarna är nödvändigt 2 - 3 gånger per säsong. Noggrann linjering av 

planer för både matcher och träning är A o O och ger ett gott intryck till gästande lag, liksom 

att det skall flaggas vid alla aktuella matcher. 

I övrigt har ett flertal manuella dräneringsåtgärder skett på flera olika ställen, omnämnas kan 

att infarten från Alvestadsvägen in mot stora grusparkeringen gjorts i ordning efter konstens 

alla regler. Bilåkande ungdomar roar sig fortfarande med att sladda runt på i stort sett hela 

sandplanen men svårt att stänga igen hela planen och det är inget vi önskar. Sandplanen 

fungerar också som uppställningsplats för allt material som levererats till snöanläggningen, 

liksom upplagsplats för överblivet material som körts ner från damm området, som har 

snyggats till under senhösten. Fyllnads- och grusmaterial har lagrats på sandplanen som 

således varit tungt belastad och krävt löpande underhåll där även in- och utfarten blivit 

sönderkörd p.g.a. de tunga transporterna. Den gamla belysningen på stora sandplanen och 

skytteplanen har monterats ned och bytts ut mot energisnålare LED-belysning som även lyser 

upp lilla nedre parkeringen. 

Den omfattande reparationen och ombyggnaden av herr- och damfotbollens förrådsbyggnad 

har slutförts under hösten 2020 är nu helt klar, även utvändigt och just nu idrottsplatsens 

finaste byggnad med ny rödmålad träfasad, nya plåtdetaljer och dränering. 

Klippning, rensning av sly och buskar kring spåret och runt KIP har skett löpande. Flertalet 

dräneringsarbeten har utförts ända fram till årsskiftet innan grushögarna frös till. Gemensam 

arbetsdag med spårarbeten genomfördes en lördag i slutet september med lyckat resultat.  

Nästan allt arbete på Krokhagens idrottsplats och spåret har som alltid utförts av ett gäng 

pensionärer och på helt ideell väg och utan några krav på ersättningar. Vi har inget modernt 

passersystem som tidsregistrerar våra arbetstimmar men följande personer i bokstavsordning 

har gjort åtskilliga timmar år 2020 och förtjänar att omnämnas: Lars Andersson, Sten 

Andersson, Laila Braam, Lennart Carlsson, Anders Danielsson, Johnny Karlsson, Pelle 

Larsson samt Lars-Uno Viking. Tillkommer därutöver ett antal duktiga 40 och 50-åringar 

engagerade med främst snöanläggningen inklusive elarbeten även för Krokhagens idrottsplats. 

 

//Sten Andersson 

  



Kimstad GoIF skidcenter 

Första spadtaget för att bygga en snöanläggning i Kimstad togs sommaren 2017. Projektet var 

uppdelat i tre etapper. Sommaren 2020 avslutades etapp 1 (damm) och etapp 2 (snöslinga 2 

km) och därmed övergick arbetet till löpande drift och underhåll. Etapp 3 (utökad snöslinga 

upp till 2 km extra) finns i planering för framtiden, men inget startdatum är bestämt än. 

Total investeringskostnad för etapp 1 och 2 blev i runda tal 8 miljoner, vilket var ungefär vad 

vi räknat med från början. Etapperna har till 85% finansierats med bidrag/gåvor/sponsring, till 

10% av lån och till 5% av Kimstad GoIF. Huvuddelen av allt arbete har gjorts ideellt av 

föreningens medlemmar. Beräknad kostnad för etapp 3 är 1,5 miljoner. 

År 2020 präglades av tufft väder för skidåkare och skidanläggningar, med långa perioder av 

mildväder och väldigt få dagar med bra kyla för snösprutning. Medan andra skidanläggningar 

inte ens kunde öppna hade ändå Kimstad GoIF Skidcenter nästan 60 skiddagar med 

preparerade spår, även om de i princip aldrig var längre än 600 meter. Skidpremiär 3 

december 2019 och skidavslut 11 mars 2020. Att det var en svår vinter för skidanläggningar 

märktes tydligt då Kimstad GoIF Skidcenter fick mycket besök från skidåkare som normalt 

åker på andra anläggningar med tillverkad snö i Östergötland som för dem är närmare än 

Kimstad. Besök från andra distrikt, framförallt sörmländska åkare var också vanligt under 

vintern. 

Antalet visningar på skidspår.se för säsongen var 34 000 (26 500 för säsongen 2018/19 och 

4000 för säsongen 2017/18). 

En uttagsbrunn för vatten och el har blivit flyttad på skidstadion till ny bättre placering samt 

en ny uttagsbrunn satt på kullen mellan skidstadion och löpspåret. Detta kommer att 

underlätta snösprutningen kring skidstadion och dess in och utgång och ge större möjlighet att 

anpassa sprutriktningen efter vindriktningen. 

Förbättring och tilljämning av spårbädd samt uppsnyggning av spårkanter har utförts med 

erhållna schaktmassor och inköpt grus; det arbetet är inte klart och kommer att fortgå efter 

vintern. I början av året kompletterades belysningen, så nu har alla spårslingor bra belysning. 

Förhoppning om utökade habitat för vattensalamandrar och groddjur från Skomakardammen 

till den nya Grebydammen har verkligen infriats med ett mycket rikt marint liv, framförallt 

många salamandrar. Änder och sjöfåglar börjar hitta till dammen och även växtlighet med 

vass börjar ta fart. Fler sittbänkar har uppförts längs strandkanten. 

Inledningen av säsongen 2020/21 var mycket mild och första snötillverkningen kunde inte 

göras förrän den 25 december. Ändå bra försäljning av säsongskort i nov-dec. 

  



Skid och motionssektionen 

 

Det traditionsenliga vinterskidlägret fick avsluta 2019 och inleda 2020. Ett 60-tal glada 

skidåkare mellan 3 och 77 år valde att fira nyår tillsammans i Orsa Grönklitt. Där fanns det 

tillräckligt mycket snö för skidåkning, men längre söderut fanns det inte mycket av den varan. 

Därför blev vi tvungna att ställa in både den skidtävling och den skidskyttetävling som vi 

hade planerat att arrangera i februari. Det blev överhuvudtaget inga tävlingar på snö i 

Östergötland. Inte heller kunde kommunens 4-klassare få komma på Alla På Snö, vilket 

gjorde både arrangörer, funktionärer och barn mycket besvikna. 

Skidskyttets regionscup SydCup Vinter kunde pga dålig snötillgång endast genomföra en 

deltävling och Kimstad GoIF fick för första gången lämna ifrån sig klubbkamps-pokalen.  

För att kunna tävla var man hänvisad till att åka norrut, men skidskyttarna färdades gärna 

många mil för att delta i bland annat Riksfinal, GDV Cup, SWE Cup och JSM. Där kan 

nämnas Morgan Pettersson med seger i GDV-Cup deltävling 2. Alice Pettersson gjorde en 

fantastiskt jämn säsong i SWE-cupen med 7 pallplatser av 10 möjliga deltävlingar. De största 

framgångarna var en 1:a placering i deltävling 9 i Östersund och ett JSM-brons i Idre. Det 

resulterade i en total 2:a plats i SWE-cupen.  

Många KGoIF:are åkte skidor under Vasaveckan i Dalarna, och det blev imponerande 

prestationer av både gamla och unga. Sten Andersson jubilerade med sitt 40:e Vasalopp, och 

Laila Braam körde sin 30:e Tjejvasa. I Kortvasan, 30 km, gjorde ungdomarna Agnes E, 

Alfons P, Alice P, Ester L, Henrik F, Johan F, Hugo B och Morgan P fantastiska lopp och de 

flesta av dem slog sina föräldrar med bred marginal. Ture B (född 2003) valde istället ätt köra 

Öppet Spår 90 km, och kom i mål på beundransvärda drygt 8,5 timmar. 

På hemmaplan fylldes Krokhagen på lördagsförmiddagarna fram till mitten av mars av glada 

Skidkulare. Den jämna deltagarstatistiken, i snitt 50 deltagare varje lördag tyder på att ledarna 

alltid lyckades hitta på roliga aktiviteter, oavsett om det fanns snö eller ej. Under 

höstomgången som startade i mitten av november kom ännu fler barn från ett stort område 

från Linköping i väster till Vikbolandet i öster 

Efter vintersäsongen kom de vanliga vår- och sommar aktiviteterna: 

- Jordsäcksförsäljning; nytt rekord 1336 säckar 

- Tipspromenader; i år med fikaförsäljning och förlängd säsong 

- Grebyrundan; nu med individuell start och valfri starttid 

Coronaviruset satte stopp för gemensamt midsommarfirande i Krokhagen, men skam den som 

ger sej: Radarparet Edman och Järfalk körde runt i Kimstad med ambulerande fiskdamm, 

lokala företag skänkte lotterivinster och många köpte midsommarlotter på distans. 

I början på september arrangerade vi Kimstadrullen, en rullskidtävling med tävlingscentrum 

vid Grensholm. Det här året med två nyheter som verkade vara uppskattade: ny bansträckning 

och individuell start med valfri starttid. 

Skidskyttets regions cup SydCup Sommar för spring- och rullskidskytte kunde med corona 

anpassning genomföra tre deltävlingar. I vår egen tävling Rullträffen på gamla gokartbanan 

Kråkvilan 20 september deltog 22 KGoIF:are och vi fick två klassegrar genom Henrik 

Fladrich och Sofia Tunesson. Med det tog Kimstad förstaplatsen i klubbkampen och kunde 

återta vandringspokalen hem till Krokhagen. 



SM/JSM/USM i rullskidskytte gick i september i Dala-Järna där Kimstad hade med 6 åkare. 

Övriga skidskyttehändelser: Alice Pettersson har fått Norrköping kommuns idrottstipendium, 

och Felicia Strömqvist har börjat på skidskyttegymnasium i Sveg. 

Höstens tipspromenader (oftast med fikaförsäljning) startade i slutet av september, och 

avlutades som vanligt 1:a advent, då en av föreningens trotjänare, Aira Johansson, tidigare 

bosatt på Ringvägen, bidrog med saffransbullarna. 

I oktober var det premiär för Höstkul 60+. Varje måndag gjorde ett gäng årsrika en promenad 

i motionsspåret, kompletterad med en mängd övningar för balans, rörlighet, kondition och 

styrka. 

Övrig utomhusträning pågick hela året. Intervall- distans- teknik- och skytteträningar har fyllt 

veckorna. Skidskyttets tre ungdomsgrupper blir allt större, mellan 10 och 15 ungdomar i varje 

grupp. Under året startades även en vuxengrupp, grå gruppen. Men den tvingades ta paus när 

restriktionerna för vuxenträningar skärptes. Några nya ledare har kommit till, och många 

ledare har deltagit i olika ledarutbildningar. 

Under hela året har sektionen också arbetat med underhåll och drift av skytteanläggningen, 

motionsspåret och Kimstad GoIF Skidcenter. Tillsammans har vi roligt och gör storverk. 

Stort tack till alla som på något sätt har stöttat oss! 

/Sektionsledningen 

 

Barngymnastik 2020 

På barngymnastiken har vi under 2020 jobbat med olika övningar, lekar och rörelser för att 

träna upp motorik, balans, styrka, koordination och kondition. Exempel på det vi har gjort är 

att vi har kört hinderbanor, bollar, friidrott, rullat kullerbyttor m.m 

Gymnastiken vänder sig till barn från tre år upp till sex år. De slutar den höst då de börjar 

förskoleklass. Barnen kommer från Kimstad, Norsholm och Skärblacka med omnejd. 

Vi har två barngrupper, en i Grebyskolans gymnastiksal och en i Kimstadskolans 

gymnastiksal. Vi var sju ledare och hade ca 18 barn i varje grupp. Barngymnastiken är 

uppskattad och vi har en kölista med ca 20 barn. 

/Ledarna 

  



FOTBOLLSSEKTIONEN 

Knattelaget  

Vi har under 2020 haft ett glatt gäng flickor och pojkar födda 15/16 som lirat fotboll ihop 

under ledning av 4 ledare. Vi startade i maj på Krokhagen och har tränat 1 gång i veckan, med 

15-25 barn per tillfälle. Under vintern har vi tränat i Teknikhallen varannan lördag, då har vi 

varit något färre barn. Vi har som ledstjärna att barnen ska ha roligt tillsammans och vilja 

komma och träna igen nästa vecka. Alla barn som varit med under året har gjort stora 

framsteg sedan vi startade upp vilket är superkul att se. 

 
MVH 

Finn Nilsson  

 

 

PF 13/14 
 

Vi är ett gäng blandat pojkar och flickor födda 2013/2014 som under utesäsongen tränar 

tisdagskvällar på Krokhagen. Under hösten var det ca 28 träningssugna barn som deltog vid 

varje träning. Under vintern håller vi till i Skärblackas sporthall, Greby skolans gympahall 

och Teknikhallen inne i Norrköping olika tider.  

”Att ha kul” är de ledord som vi jobbar med och lägger stor vikt vid att alla barnen är 

delaktiga och får ta plats. Barnen ska tycka att det är roligt att komma till träningarna. Vi har 

även stort fokus på att man ska respektera både ledare och sina lagkompisar och inte minst sig 

själv. Vi tränar och leker med och utan boll där vi får in både balans, koordination, rörlighet 

och bollkontroll. Barnen har utvecklats mycket under året vilket märktes inte minst under 

träningar och matcher förra året.  

Planerade aktiviteter under 2021 är att spela 5 mot 5 matcher och att delta i Kimstad GoIF 

Cup. Ledare för PF13/14 är följande; Christoffer Willers, Andreas Karlsson, Johan Lembke, 

Jimmy Heintze, Johan Hall, Petter Swartz. Ansvarig för det administrativa är Emelie 

Widfeldt. 

 

P11/12  

 

Är ett härligt gäng grabbar som älskar att spela fotboll tillsammans. Vi är 17 barn och 6 ledare 

i laget som tränar 2 ggr i  veckan året om. På utomhussäsongen från april - september  tränar 

vi nere på Krokhagen i Kimstad. Under inomhussäsongen har vi tränat i Kimstadskolan på 

tisdagar och på lördag/söndagar i teknikhallen i Norrköping. Vi har även hunnit med några 

träningar utomhus på Ektorps IP när alla inomhuslokaler stängde pga av Corona. 

 

Då det inte varit några sammandrag i år pga covid 19 så har vi  spelat matcher i  5 mot 5 där 

våra grabbar kämpat på riktigt bra. Vi har även varit i väg på några  cuper i bla. Jönsbergska 

och Åby IF cup. Vi skulle även deltagit i vår egen Kimstad GOIF cup som tyvärr blev 

inställd. Vi har även haft lite träningsmatcher mot Åby P12 och några andra lag  som varit 

mycket uppskattat. Vi har även testat på att spela 7 mot 7, då vi ska spela matcher i den 

spelformen nu i år 

 

Stort tack till alla föräldrar, släkt och vänner som ställer upp och stöttar vårt lag. Nu ser vi 

fram mot 2021 med nya utmaningar, matcher och cuper. 

/Hälsningar från ledarna 

Patrik, Sigge, Anders, Håkan , Viktor och Camilla 



F11/12 

Vi är ett gäng tjejer som är 8-10 år. Vi kommer från olika skolor och samhällen (Kimstad, 

Skärblacka, Norsholm och Norrköping). I år har vi tränat både själva och tillsammans med F 

09/10, både inomhus och utomhus. Det har varit lärorikt för oss att spela/träna med de äldre 

tjejerna. På matcher har vi lånat/lånat ut spelare med F 09/10 eftersom vi ibland inte riktigt 

har fullt lag. Det har fungerat bra även om det är olika spelform. Under 2020 genomförde vi 

ett antal matcher istället för sammandrag pga pandemin. Merparten av oss är födda 2012, men 

eftersom vi spelar i F11 gruppen så innebär det att vi ofta möter tjejer som är äldre än oss. Det 

vi har lärt oss av detta är att kämpa och ha kul tillsammans och aldrig ge upp. I år har våra 

tränare varit Sara, Sofie, Felicia, Elsa och Annika. 

//Tjejer och tränare i F 11/12 

 

F09/10 

 

Tjejerna i F09/10, numera F08/09/10, är ett härligt gäng som tillsammans med tränarna jobbar 

för en glädjefull utveckling av god spelbarhet, skön lagkänsla och individuella färdigheter. 

Under utesäsongen 2020 tränade F09/10 två gånger i veckan på Krokhagen och spelade 7-

mot-7 spel i serien för flickor födda 2009. Vi tog hjälp av tjejer både från F07/08 samt F11/12 

under matcher och arbetade tillsammans för ett jämnt lagspel med stabilt försvarsspel och 

stark vilja framåt. Vi gjorde fina insatser under matcherna med bättre och bättre samspel. 

Under träningarna övade vi bl a på bollteknik, passningar, spelbarhet och att våga ta för sig. 

Under innesäsongen 2020 tränade F09/10 en gång i veckan i Teknikhallen, och en gång i 

veckan i Mosstorpsskolans gymnastiksal. Vi startade upp höstens innesäsong med ett mycket 

uppskattat ”Fångarna på Krokhagen” tillsammans med F11/12 där vi körde 

samarbetsövningar, åt pizza från Pizzeria Roxen och frukost från Handlar’n. Under hösten 

tränade vi även tillsammans med F11/12 och övade på individuella färdigheter, spelbarhet och 

samspel med fokus på glädje och bra flöde i övningarna. 

Ledaren Jonny Arvidsson valde att kliva av från ledarrollen efter en fin tränarinsats där han  

bl a bidrog till en öppen dialog mellan tjejerna och ledarna, och även planerade och 

genomförde ”Fångarna på Krokhagen” tillsammans med andra ledare och föräldrar. 

En del av tjejerna har valt att sluta med eller ta en paus från fotboll. De är varmt välkomna 

tillbaka till vårt goa lag efter en förhoppningsvis kort paus. Till säsongen 2021 har vi gjort en 

sammanslagning med F07/08 och gjort ett F08/09/10-lag. Vi kommer att fortsätta spela 7-

mot-7 i serien för flickor födda 2009. 

Varma hälsningar från ledarna 

Johnny Lindgren, Stefan Hoppe, och Ulf Händel. 

 

P09/10 

 

Vi är ett härligt gäng, som alla brinner för fotbollen och att hitta på roliga saker tillsammans. 

Vi tränar 2 ordinarie träningar i veckan.  Men  det finns möjligheten att komma på en extra 

träning i veckan, året runt för dom som vill. 

 

År 2020 blev ett annorlunda år för oss alla och det påverkade även oss inom fotbollen. Vi 

började året som vanligt med träningar inomhus. Två träningar i veckan. En i Grebyskolans 



gymnastiksal, där vi hade mest fokus på teknik och styrka. Sen hade vi även en träning i 

Teknikhallen där vi tränade mycket på passningar, olika former av smålagspel 

och så gick vi in på olika situationer som vi kan stöta på under en match.  Många spelare i 

laget har andra sporter under vintern som de utövar, så som hockey och innebandy vilket 

gjorde att vi inte var full styrka på alla våra träningar.  

 

Våren kom och i april fick vi äntligen gå ut och spela på krokhagen igen. I vanliga fall startar 

vi upp utomhussäsongen med ett litet träningsläger och övernattning på krokhagen. På grund 

av Covid-19 gick inte övernattningen att genomföra. Istället fick det bli en träningsdag. Där vi 

hade träningar, internmatcher, lunch tillsammans och även en timme teori. Teorin vart över 

förväntan, spelarna satt och lyssnade på när vi ledare pratade mycket om hur viktigt det är 

med lagsammanhållning, hur man är som medspelare men även motspelare och hur viktigt det 

är med sömn och kost. Detta tog faktiskt grabbarna med sig under hela säsongen och man såg 

att dom hade tagit in det vi pratade om. Sen körde vi på med träningar som vanligt under 

sommaren. Tre träningar i veckan på Krokhagen.  

 

Serien började och spelarna som fyller 11 år går in i sitt andra år med 7-manna och spelarna 

som är året äldre och fyller 12 år, går in på sitt tredje och sista år på 7-manna. Serien börjar 

och man såg hur taggade spelarna var innan varje match. Vi inledde säsongen på ett bra sätt. 

På grund av Covid-19 fick vi inte ha publik, vilket gjorde vi filmade matcherna och 

föräldrarna satt hemma och kunde följa laget på TV. Spelarna insåg en positiv sak med detta 

och det var att efter varje match kunde man åka hem och kolla på matchen. Det gjorde att dom 

kunde se alla bra saker som händer under matchen men även kunna se vad som kanske gick 

lite mindre bra och då kunna träna mera på det.  

 

Hösten kommer och vi fortsätter med träningar och matcher. En sak som måste framföras är 

vilken utveckling vi ledare såg under denna säsong. Det hårda jobbet grabbarna gjorde på 

träningar och matcher gav laget en grym andra halva av säsongen. Dom sista matcherna fick 

man till och med gåshud av att kolla på, för att det var ett sådant fantastiskt spel, 

lagsammanhållning och attityd. Man såg hur kul grabbarna tyckte att det var, när dom märkte 

att det ger något när man tränar ordentligt och har kul varje träning och match. Åttonde 

oktober tränar vi sista träningen utomhus. Sedan avslutar vi säsongen med bowling och mat. 

Vilket vart ett riktigt bra avslut på säsongen. 

 

Säsongen slutade där och vintersäsongen  börjar som vanligt. Dock vart det mera 

utomhusträning denna vinter på grund av restriktioner. Planering inför nästa säsong börjar 

redan nu. På sidan av plan säljer laget som vanligt grillkol som bekostar delar av kostnaden 

för spelarna på den cup som spelas under sommaren. Nu ser vi fram emot säsongen 2021! 

Hälsningar: 

Ledarna: Viktor, Per, Johan, Niklas och Andreas. 

 

 

F07/08 

 

2020 var ett mycket  fint år F07/08. Vi spelade seriespel i F13 B1 och tjejerna gjorde rakt 

igenom strålande insatser mot ofta äldre motstånd. De har visat en otroligt kämpaglöd och 

kamratskap genom alla matcher och det finns inte en match de kunde gett mer. 

 

Tjejerna har hittat sin roll i laget och alla har utvecklats men i olika takt. Som vanligt har en 

del tjejer slutat medans andra har börjat. Det är inga problem för de nya att ta sig in i laget då 

tjejerna hjälper dem in både i gruppen och fotbollslaget. 

/Stefan Hoppe 

 



P07/08 

Vi är ett gäng killar födda -08 och -07, som under det senaste året tränat fotboll 2-3 

gånger/vecka. Tränat har vi gjort på Krokhagen, i Kimstadskolan, samt i Teknikhallen. Under 

2020 hade vi totalt 112 träningar och totalt har ca 15 spelare deltagit i träning och match. 

Målet med vår verksamhet är att få behålla våra spelare så länge som möjligt. Därför, på 

träning och match, använder vi oss i laget av fotbollsförbundets spelarutbildningsplan som är 

indelad efter spelformerna och är beroende av ålder. Med den får vi en verksamhet som inte 

bara är utvecklande, utan också bra och rolig. Med spelarutbildningsplanen som grund vill vi 

ge varje spelare rätt förutsättningar, oavsett ambitionsnivå. 

I år har vi tränat efter spelform 9 mot 9. Fokus i anfallsspelet ligger på passning, mottagning, 

samt de fyra S:en (spelbarhet, spelavstånd, speldjup och spelbredd). I försvarsspelet är det 

främst återerövring, markering, press/täckning och försvarssida vi tränat på. Vi har också haft 

förmånen med en utbildad målvaktstränare i ledarstaben, som en dag i veckan, under 

sommartid, drillar våra målvakter. 

Vi har även under detta år fortsatt med motivationsträning 1 gång/vecka för de ungdomar som 

inte kan få nog av fotboll. Här har barnen fått inflytande på vad som ska tränas och har oftast 

varit teknikbaserad i form av dribblingar, mottagning/passning och avslut. Under 2021 

kommer vi fortsätta bygga vidare på spelform 9 mot 9 och hoppas att spelarna fortsätter att 

suga åt sig av de kunskaper vi ledare förmedlar. Vi försöker också med vårt ledarskap 

förmedla vikten av att behandla medspelare, motspelare och domare med respekt, vilket inte 

alltid är lätt. Vi tycker att det är viktigt att man stöttar varandra i både med och motgång. 

I år har vi haft ett lag anmält för seriespel 9 mot 9, för spelare födda -07 (13 år). Det har varit 

första året där resultatet registreras vilket spelarna tyckt vara kul. Resultaten i våra matcher 

har varit blandade med en uppåtgående trend. Vi kommer även till 2021 att ha ett lag anmält 

till seriespel 9 mot 9. 

2020 kommer att gå till historien som ett speciellt fotbollsår där vi fått anpassa oss efter de 

restriktioner som har uppdaterats flera gånger. Även om vi under större delen av året kunnat 

träna och spela match som vanligt har restriktionerna bl.a. gjort att vi inte kunnat ha något 

läger på Krokhagen eller kunnat åka iväg på någon sommarcup. Sommarcupen är normalt 

årets höjdpunkt så vi hoppas att årets sommarcup, Kalles Kaviar cup i Kungshamn, kan spelas 

som planerat. 

Vi ledare och spelare, vill passa på att tacka alla ideella krafter i föreningen, som gör det 

möjligt att spela fotboll i Kimstad GOIF. 

Hälsningar från ledarna, Fredrik, Robert, Robert, Thomas och spelarna i P07/08. 

 

F-05/06 

 

Vi startade säsongen med en vinst mot Smedby i DM innan allt tävlingsspel blev stoppat pga 

covid-19. Då passade vi på att ha ett träningsläger i Kuddby. Där spelade fotboll, pratade 

taktik, hade samarbetsövningar och provade på deras hinderbana.  

 



2020 gick vi upp och började spela 11 mot 11 i F15 A. Det var en tuff serie med blandade 

resultat. Vi slutade på en sjätteplats. Tyvärr blev både inomhuscupen i Mjölby och 

Eskilscupen i Helsingborg inställda.  

 

Vi har haft en bra träningsnärvaro även i år och har 15 tjejer i truppen. Till säsongen 2021 har 

vi fått tillskott av sju tjejer födda 2007 från vårt F-07/08 lag som delat på sig. Vi går även upp 

i damlaget och bildar stommen i U-laget.  

Vi hoppas att 2021 kommer bli ett bra fotbollsår och att föräldrar, släkt och vänner får komma 

och heja på oss igen.  

 

Ledarna F-05/06 

 

 

P04 

Sista året med ungdomsfotboll. 

 

Efter att vi har tränat och spelat matcher ihop under 10 år valde vi under året att bara träna och 

samtidigt slussa in laget i seniortruppen. Vi har tränat 2 ggr i veckan på vår fantastiska 

anläggning Krokhagens IP. I truppen var vi 14 grabbar och av dessa är det ca 10 som varit 

med sen starten år 2010. Träningsnärvaron har varit hög och inskolningen till seniorerna har 

gått bra. Vår förhoppning är att flertalet fortsätter med fotboll i Kimstad GoIF herr. Mika 

Turunen och jag följer med laget till herrtruppen.  

/Mårten Jacobsson  

 

 

Dam 

 

En säsong som definitivt kommer gå till historien som en av de mest speciella någonsin. 

Uppskjutna matcher, en serie som aldrig tycktes starta och resultat som dessvärre inte alls 

blev som vi hoppats på. 

 

LågenergiHus Cup hann vi dock både starta och avsluta innan coronaviruset satte världen på 

paus. Vi lottades i en grupp tillsammans med Svärtinge SK, Lotorps IF, Lindö FF och Eneby 

BK. Trots ledningsmål i premiären mot Svärtinge blev det förlust med uddamålet, det med en 

trupp där ett antal spelare från F05/06 gjorde sina första A-lagsminuter. Det följdes upp med 

2–2 mot Lotorps IF, förlust mot ett revanscherat A-lagsbetonat Lindö FF och dessvärre också 

ett nederlag mot Eneby BK. 

 

Under vintern fick vi också frågan om en plats i division tre efter att Kuddby IF (som placerat 

sig precis över oss säsongen 2019) tackat nej. En plats vi sedemera tackade ja till. 

 

Sedan svepte pandemin över världen och Sverige och ingen visste när eller ens om serien 

skulle dra igång. Efter restriktioner och bestämmelser kom beskedet att serien skulle spelas 

som en enkelserie med start i juni. Vi hade valt att mer eller mindre köra på hela våren för att 

hålla igång och när väl premiären var det den enda matchen innan det sedvanliga 

sommaruppehållet. 

 



På Krokhagens IP tog vi emot Svärtinge SK B och en otroligt stor ”äntligen”-känsla. Efter ett 

tidigt Svärtinge-mål jobbade vi oss tillbaka där Cornelia Thor kvitterade och gjorde därmed 

sitt första seniormål. 

 

När så hela juli gått och vi var tillbaka för den rekordkorta höstsäsongen åkte vi till Rimforsa, 

ett lag som kom att vinna serien. Vi gjorde två snabba mål i början innan Rimforsa la i en 

högre växel och till slut vann med 6–3.  

Tyvärr blev det bara ytterligare en poäng på hela säsongen. Även mot Lindö FF B tog vi 

ledningen men tappade. Under perioder av matcherna spelade vi bra fotboll men lyckades 

aldrig att göra de perioderna tillräckligt långa för att hitta lugn och ro. 

 

Trots att förlusterna radade upp sig hade vi chans på att hänga kvar. När säsongsslutet 

närmade sig hade vi 2–2 mot BK Kenty B i en match som där och då med bara minuter kvar 

kändes som en match som kunde vända en negativ trend. Men ofta är tur och marginaler 

någonting som följer med en positiv känsla, istället kom ett solklart offside-mål och det blev 

inga poäng på den regnsjuka konstgräsplanen i Linköping heller. 

 

3–3 hemma mot LiU AIF gav trots allt lite hopp efter en sen kvittering – vilket innebar att en 

seger i sista omgången kunde räcka. Mot Mjölby FC B/Mjölby AI tog vi ledningen med 2–0 

hyfsat tidigt innan Mjölby (som inte plockat med några A-lagsspelare på hela säsongen) satte 

in division 2-artelleriet och vände på matchen. 

 

Det blev en säsong i idel moll där höjdpunkterna tyvärr var för få och det var en otrolig 

besvikelse när 2020 summerades. 

/Jimmy Åkesson 

 

 

Herrlaget 

 

Året som var blev mycket annorlunda, vi fick ändra om och tänka nytt pga den pågående 

pandemin. Men i efterhand är vi ändå nöjda och glada att det gick att genomföra en säsong. Vi 

satte som mål att nå topp 3, vi blev 5:a men nådde fina framgångar i cupspelet. Vi ökade 

spelarantalet och vi utvecklades som lag och individuellt. Precis enligt plan. Vi gjorde många 

fina matcher och hade hög träningsnärvaro vilket också ledde till en positivitet runt omkring. 

Flera har nu hört av sig till oss, vill vara med på den här resan som är startad. Till säsongen  

2021 ska vi ha två lag igång. Vi har över 30 spelare och en mycket härlig stämning och 

glädje. Fotbollstalanger finns det gott om, mer rutinerade spelare har vi också och en framtid 

som ser ljus ut.  

 

Fast vi inte tog steget upp i femman i år så är vi nöjda med säsongen som var. Målsättningen 

nu är att ta det klivet och fortsätta utveckla alla killar. 

/Mattias Johansson tränare 

 

Kimstad GoIF cup 
Inställd pga pandemin.  

 

  



Slutord 

 

Verksamhetsåret 2020 har präglats av anpassningar för att minska smittspridningen av Covid-

19. All verksamhet i klubben har fått ”corona-säkrats”. Vissa evenemang har fått ställas in 

helt medan andra har kunnat genomföras genom att ställa om och tänka nytt. 

 

Vi i styrelsen vill tacka alla aktiva, ledare, funktionärer och familjer som ställer upp och gör 

ett väldigt fint arbete och håller föreningen levande. Vi vill även tacka våra sponsorer och 

övriga som stöttar vår verksamhet. 2020 har varit ett annorlunda år för Kimstad GoIF och 

världen, nu ser fram emot ett friskt 2021 med mycket glädje och nya utmaningar. 

 

 

 

 

 

Kimstad den 28 februari 2021 

 

 
 

 

 

 

 

  



RESULTATRÄKNING NOT 2020 
 

2019 

 
1 

   Intäkter 
    Nettoomsättning 2 1 018 513,67 

 
1 532 163,16 

Offentliga bidrag 3 283 543,00 
 

259 274,00 

Gåvor/stipendier/övriga bidrag 4 227 286,82 
 

364 847,16 

Medlemsavgifter 
 

198 875,00 
 

178 050,00 

Övriga föreningsintäkter 
 

1 000,00 
 

77 381,00 

Summa Intäkter 
 

1 729 218,49 
 

2 411 715,32 

     Kostnader 
    Föreningskostnader 5 -856 845,70 

 
-1 251 613,74 

Övriga externa kostnader 
 

-505 782,24 
 

-776 838,75 

Personalkostnader 
 

-99 917,00 
 

-105 210,00 

Avskrivning av materiella och immateriella 
anläggningstillgångar 

 
-187 454,01 

 
-193 370,79 

Övriga kostnader 
 

0,00 
 

0,00 

Summa kostnader 
 

-1 649 998,95 
 

-2 327 033,28 

     Verksamhetens resultat 
 

79 219,54 
 

84 682,04 

     Resultat från finansiella investeringar 
    

     Resultat från dotterbolag 
 

0,00 
 

0,00 

Resultat från övriga värdepapper 
 

0,00 
 

0,00 

Ränteintäkter och liknande poster 
 

0,00 
 

0,00 

Räntekostnader och liknande poster 
 

-5 949,00 
 

-2 312,00 

  

-5 949,00 
 

-2 312,00 

     Resultat efter finansiella poster 
 

73 270,54 
 

82 370,04 

     Bokslutsdispositioner 
 

0,00 
 

0,00 

     Årets resultat före fördelning 
 

73 270,54 
 

82 370,04 

          

     Årets resultat enligt resultaträkningen 
 

73 270,54 
 

82 370,04 

Utnyttjande av ändamålsbestämda medel 6 28 304,51 
 

32 019,17 

Avsättning till ändamålsbestämda medel 7 -9 244,58 
 

-92 458,88 

     Kvarstående belopp för året/balanserat kapital 
 

92 330,47 
 

21 930,33 

     

       



BALANSRÄKNING NOT 2020 
 

2019 

     TILLGÅNGAR 
 

   

     Anläggningstillgångar 
    Immateriella anläggningskostnader 
    Balanserade utgifter spelarförvärv 
 

0,00 
 

0,00  

Hyresrätter och liknande rättigheter 
 

0,00 
 

0,00  

Övr. Immateriella anläggningstillgångar 
 

0,00 
 

0,00  

  

0,00 
 

0,00  

     Materiella anläggningskostnader 
    Byggnader och mark 8 796 259,80 

 
1 029 560,80  

Inventarier 
 

455 582,01 
 

597 330,33  

  

1 251 841,81 
 

1 626 891,13  

     Finansiella anläggningstillgångar 
    Aktier och andelar i dotterbolag 
 

0,00 
 

0,00  

Andelar i intresseförening 
 

0,00 
 

0,00  

Aktier i andra företag 9 19 778,15 
 

19 778,15  

Andra långsiktiga fordringar 
 

0,00 
 

0,00  

  

19 778,15 
 

19 778,15  

     Summa anläggningstillgångar 
 

1 271 619,96 
 

1 646 669,28  

     Omsättningstillgångar 
    Varulager m.m. 
    Varulager 
 

0,00 
 

0,00  

  

0,00 
 

0,00  

     Kortfristiga fordringar 
    Kundfordringar 
 

0,00 
 

0,00  

Övriga fordringar 
 

0,00 
 

0,00  

Förutbetalda kostnader och upplupna intäkter 
 

0,00 
 

0,00  

  

0,00 
 

0,00  

     Kortfristiga placeringar 
    Övriga kortfristiga placeringar 
 

0,00 
 

0,00  

  

0,00 
 

0,00  

     Kassa och bank 
 

1 562 869,35 
 

1 170 341,04  

  

1 562 869,35 
 

1 170 341,04  

     Summa omsättningstillgångar 
 

1 562 869,35 
 

1 170 341,04  

     SUMMA TILLGÅNGAR 
 

2 834 489,31 
 

2 817 010,32  

     

       



BALANSRÄKNING NOT 2020 
 

2019 

     EGET KAPITAL OCH SKULDER 
    

     Eget kapital 
    Balanserat kapital 
 

-442 188,74 
 

-420 258,41 

Årets resultat 
 

-73 270,54 
 

-82 370,04 

Ändamålsbestämda medel 10 -804 610,78 
 

-744 171,07 

  

-1 320 070,06 
 

-1 246 799,52 

Avsättningar 
    Avsättningar 11 -18 571,00 

 
-19 210,80 

  

-18 571,00 
 

-19 210,80 

Långfristiga skulder 
    Checkräkningskredit 
 

0,00 
 

0,00 

Övriga skulder till kreditinstitut 
 

0,00 
 

0,00 

Övriga skulder 12 -1 472 500,00 
 

-1 547 500,00 

  

-1 472 500,00 
 

-1 547 500,00 

Kortfristiga skulder 
    Skulder till kreditinstitut 
 

0,00 
 

0,00 

Leverantörsskulder 
 

-21 948,25 
 

-3 500,00 

Övriga kortfristiga skulder 
 

0,00 
 

0,00 

Upplupna kostnader och förutbetalda intäkter 
 

-1 400,00 
 

0,00 

  

-23 348,25 
 

-3 500,00 

     SUMMA EGET KAPITAL OCH SKULDER 
 

-2 834 489,31 
 

-2 817 010,32 

     

     

     TILLÄGGSUPPLYSNINGAR (Noter) 
    

     Not 1                          Redovisnings- och värderingsprinciper (BFL 6:6, ÅRL 5:2) 
  

     Årsredovisningen har upprättats enligt årsredovisningslagen och Bokföringsnämndens allmänna råd 

för ideella föreningar. Tillämpade principer är oförändrade i jämförelse med föregående år. 

     Not 2                          Nettoomsättning 
    

  

2020 
 

2019 

Nettoomsättningen fördelar sig enligt följande: 
    Idrottsverksamhetens intäkter (kontogrupp 30-31) 
 

269 219,95 
 

589 171,40 

Sponsring, reklam, annonser (kontogrupp (32) 
 

22 800,00 
 

65 300,00 

Lotterier, bingo, och försäljningsintäkter (kontogrupp 33-37) 726 493,72 
 

877 691,76 

Summa 
 

1 018 513,67 
 

1 532 163,16 

       



Not 3                          Offentligrättsliga bidrag 
    

  

2020 
 

2019 

Bidrag 
    Kommun (konto 3810-3819) 
 

283 543,00 
 

259 274,00 

Stat (konto 3820-3829) 
 

0,00 
 

0,00 

EU (konto 3830-3839) 
 

0,00 
 

0,00 

Landsting (konto 3840-3849) 
 

0,00 
 

0,00 

Övriga bidrag (konto 3850-3859) 
 

0,00 
 

0,00 

Summa 
 

283 543,00 
 

259 274,00 

     Not 4                          Gåvor och övriga bidrag 
    

  

2020 
 

2019 

Gåvor (konto 3860-3869) 
 

23 874,80 
 

60 260,56 

Stipendier/fonder (konto 3870-3879) 
 

0,00 
 

0,00 

Bidrag (konto 3880-3889) 
 

203 412,02 
 

304 586,60 

Summa 
 

227 286,82 
 

364 847,16 

     Not 5                          Upplysning om föreningskostnader 
    

  

2020 
 

2019 

Idrottsverksamhetens kostnader (kontogrupp 40-41) 
 

-420 073,47 
 

-655 094,01 

Sponsor/reklamkostnader (kontogrpp 42) 
 

0,00 
 

0,00 

Lotteri/bingokostnader och försäljningskostnader 
(kontogrupp 43-47) 

 
-436 772,23 

 
-596 219,73 

Demokratikostnader (kontogrupp 48) 
 

0,00 
 

-300,00 

Summa 
 

-856 845,70 
 

-1 251 613,74 

     Not 6                          Utnyttjande av ändamålsbestämda medel 
   

  

2020 
 

2019 
Kimstad GoIF Cup 

 
350,00 

 
0,00 

Skid&Motion 
 

5 708,96 
 

0,00 

Fotbollssektionen 
 

5 090,62 
 

0,00 

Skidanläggningen 
 

17 154,93 
 

32 019,17 

Summa 
 

28 304,51 
 

32 019,17 

     Not 7                          Avsättning till ändamålsbestämda medel 
   

  

2020 
 

2019 
Fotbollssektionen 

 
0,00 

 
50 309,12 

Skid&Motion 
 

0,00 
 

37 865,15 

Gymnastiksektionen 
 

1 655,00 
 

1 641,30 

Spåret 
 

7 589,58 
 

2 643,31 

Summa 
 

9 244,58 
 

92 458,88 

       



 
Not 8                          Byggnader och mark 

    Två pågående byggprojekt påverkar detta område. 
    

  

2020 
 

2019 
Konstsnöanläggning Etapp 1 

    - Gåvor och bidrag 
 

1 949 999,00 
 

1 704 800,00 

- Kostnader 
 

-2 196 645,19 
 

-2 196 645,19 

Konstsnöanläggning Etapp 2- 
    - Gåvor och bidrag 
 

1 100 000,00 
 

1 100 000,00 

- Kostnader 
 

-1 509 483,11 
 

-1 451 879,42 

     Not 9                          Aktier i andra företag 
    

  

2020 
 

2019 
Andel i Skärkind Bygdegård 

 
35,00 

 
35,00 

Fond för "Kungens Minne" 
 

19 743,15 
 

19 743,15 

     Not 10                          Ändamålsbestämda medel 
    Ändamålbestämda medel vid ingång av året. Ej justerat för förändringarna i not 6&7. 

 Detta görs i bokföringen efterkommande år efter beslut på årsmötet. 
  

  

2020 
 

2019 
Krokhagen reparationsfond 

 
80 000,00 

 
80 000,00 

Fotbollen 
 

446 659,07 
 

396 349,95 

Skid&Motion 
 

232 159,67 
 

194 294,52 

Gymnastiken 
 

1 641,30 
 

0,00 

Kimstad GoIF Cup 
 

3 716,17 
 

3 716,17 

Spåret 
 

23 279,64 
 

20 636,33 

Skidanläggningen 
 

17 154,93 
 

49 174,10 

Summa 
 

804 610,78 
 

694 996,97 

     Not 11                         Avsättningar 
    

  

2020 
 

2019 
Minnesfond till Hans Björemans minne 

 
18 571,00 

 
19 210,80 

Summa 
 

18 571,00 
 

19 210,80 

     Not 12                         Övriga skulder 
    

  

2020 
 

2019 
Ränte och amorteringsfritt lån till Norrköpings Kommun. 85 000,00 

 
85 000,00 

Lån Norrköpings Kommun (Konstsnö) 
 

1 387 500,00 
 

1 462 500,00 

 



 


